
Referat	fra	styremøtet	28.	september	2021	hos	Lena.		

Tilstede:	Atle,	Pål,	Roar,	Øyvind	og	Lena.		

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Merking	av	veien	i	
svingen	ved	Bekkelien	

Ernst	Arne	tar	med	utstyr	til	å	merke	opp	veien	i	
svingen	slik	at	det	ikke	blir	så	smalt	å	kjøre	forbi.		

Ernst	Arne	

Asfalt	i	Solbakken	 Asfalteringen	er	ferdig.	Dette	kostet	215000	kr.	Det	er	
også	lagt	litt	Asfalt	i	toppen	av	gangveien	fra	
Ankerbakken	og	ned	mot	Broch	jordet.		

Ernst	Arne	

Overvann	som	renner	inn	
til	Teigstad	fra	
snuplassen	innerst	i	
Barken.	

Atle	og	Ernst	Arne	har	vært	å	kikket	på	utfordringen.	
En	mulighet	er	evt	å	pigge	en	grøft	i	overkant	av	
veien/snuplassen.		
Roar	hører	med	noen	som	kan	gjøre	jobben	og	sjekker	
hva	det	evt	vil	koste	å	utbedre	dette.	Atle	hører	med	
kommunen	om	de	kan	bidra	med	noe	her.	Atle	Mailer	
Mønster	Nilsen	med	tanke	på	dette.		

Atle/Roar	

Kantklipper	 Det	er	kjøpt	inn	kantklipper	til	vei-	og	velforeningen.	
Den	kostet	5000	kr.		

Atle	

Gatelys	 Bro	elektro	har	fikset	de	to	lampene	i	Ankerbakken	
som	ikke	ble	i	orden	sist.		
For	å	få	gatelys	fra	Ankerbakken	bort	til	
Skøytebryggen.	Pål	sjekker	opp	hva	det	vil	koste.	Det	
lyset	koples	da	på	strømmen	i	buen	på	
Skøytebryggen.		
	

Pål	

Fiber	 Er	i	gang,	skulle	være	ferdig	med	prosjektet	før	jul	
2021.		

	

Dugnad	langs	
veien/fjerning	av	kvist	

Ola	Vormeland	har	kjøpt	inn	fliskutter	som	kan	brukes	
dersom	det	blir	dugnad	på	hugging/klipping	langs	
veien.		
Trær	og	kvist	langs	veien.	Vi	prøver	å	arrangere	
dugnad	når	Ola	har	fått	kantklipperen.	Så	håper	vi	at	
det	kommer	en	del	å	hjelper	til	med	motorsager,	
sakser	og	hengere	slik	at	vi	får	kjørt	noe	til	
Lersbryggen.	Ta	med	egnet	utstyr	til	å	rydde	busker	og	
trær	også	i	høyden.		
Camilla	gir	Lena	beskjed	til	Lena	når	det	er	klart	for	
dugnad.		
	

Camilla	og	
Lena	

Skøytebrygga	–	
asfaltering	og	utbedring	
av	området	

Ernst	Arne	og	Camilla	avtaler	med	Re	maskin,	
Bruserud	og	Mindre.		

Camilla	og	
Ernst	Arne	

Rådyr	 Øyvind	har	snakket	med	Terje	i	Solbakken.	Bjørn	Einan	
har	sendt	svar	om	dette	og	det	er	ikke	enkelt	å	tynne	
rådyrbestanden	på	Bjerkøya.	Dette	er	sendt	videre	til	
statsforvalteren	i	Vestfold	og	Telemark.	Se	brev	fra	
Bjørn	Einan	på	hjemmesiden.		

Øyvind	

1-1-3	app	 Det	er	svært	lang	avstand	til	hjertestarter.	Vi	foreslår	
å	spleise	på	en	med	Solbakken	hytteierforening.	
Denne	kan	evt	være	på	toalettet	på	Skøytebrygga.	
Kanskje	vi	kan	opprette	en	spleis	på	dette�	

Øyvind		



Møteplan	 Onsdag	27.	oktober	kl	1900	hos	Atle	
Onsdag	1.	desember	kl	1900	hos	Ernst	Arne	
Onsdag	12.	januar	kl	1900	hos	Roar	
Onsdag	16.	februar	kl	1900	hos	Camilla		
Onsdag	30.	mars	kl	1900	hos	Lena	
Onsdag	4.	mai	kl	1900	hos	Atle	
	

	

Neste	møte	 Onsdag	27.	oktober	hos	Atle	 	
	

Ref.	Lena	


